
Z6tpisnica
zo Siesteho zasadnutia obecndho zastupitel'stva v Radoli

konandho dilt24.jlina 2015 o 17.tej hodine

Prftomnf:
Ing, Anton Tk6dik, starosta obce
Poslanci : Ing. Viera Andelov{ Ing. Juraj Janik, lng. Ivan Kociu, lng. Peter Kubik, Ing. Jozef
Macir5, Ing. Ernilia Meriadovd, Ijubo5 Supol, Jdn Sustek

flaBi pritomni: Alena Franekov6

Nivrh programu uvedenf v pozvrinke:

Program:
1. Otvorenie
2. Schvilenie programuzastupitel'stva
3. Urienie n6whovei komisie, overovatefov zipisnice
4. Kontrola uznesenia
5. Informiicie o zrnene projektu Dialhice D3 na irseku Radol'a
6. Inform6cie o stave priprav r{stavby optickej siete v obci Radol'a
7. Novli'Program hospod6rskeho a soci6lneho rozvoja obce Radol'a
8. R0zne
9. Diskusia
10. Z6ver

K bodu I
Zasadnutie Obecneho zastupitel'stva v Radoli otvoril aviedol lng. Anton Tk6dik, starosta obce. Privital
vietkych pritomqfch. Starosta obce konStatoval, Ze podet pritomnych poslancov je 7
a zasadnutie obecndho zastupitefsfva je uzni5ania schopnd.
Prezendnf listina tvori prilohu z6pisnice.

K bodu 2
Po obozn6meni s jednotliqimi bodmi programu uvedendho v pozviinke bol na n6vrh poslanca
Ing. Petra Kubika program doplnenf o bod - Plat starostu obce a Ing. Ernilia Meriadov6
nawhla doplnit' o bod - Inform6cie z raz1iren6ho rokovania stavebnej komisie zo dfia
16.06.2015.

Obecne zastupitel'stvo hlasovanim schv61i1o program, ktoqim sa bude riadit' zasadnutie
obecndho zastupitel'stva.

Doplneny program rokovania Obecndho zastupitel'stva v Radoli dria 24. 06.2015

1. Otvorenie
2. Schvdlenie programu zastupitelistva
3. Urdenie ndvrhovej komisie, overovatefov zdpisnice
4. Kontrola uznesenia
5. Informdcie o zmene projeklu Dialnice D3 na riseku Radol'a
6. Informicie o stave priprav qistavby optickej siete v obci Radol'a
7. Novy Program hospodiirskeho a sociiilneho rozvoja obce Radol'a
8. Plat starostu obce
9. Inform6cis zroziiren€ho rokovania stavebnej komisie zo df,a 16.06.2015



10. R6zne
11. Diskusia
12. Zixter

Hlasovanie:
za: 7 ( Ing. Viera Andelovti, Ing. Juraj Janik, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macri5. Ing. Emilia
Meriadovr! Luboi Supol, Jrin Susrck)

proti: 0, zdrLalisa: 0 (hlasoralaTposlancov)

Starosta obce kon5tatoval, Ze rokovanie obecndho zastupitel'stva sa bude riadit'schvalenym
programom.

K bodu 3

Urdenie n6vrhove.j komisie a overovatefov z6pisnice:
NSvrhov6 komisia v zloL,eni Ing. Viera Andelov4 llubo5 Supol
Overovatelia z6pisnice v zlaileni'.Ing. Jozef Macri5, Ing. Peter Kubik

Hlasovanie:
za:,7 (Ing. Viera Andelovi{, Ing. Juraj Janik, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macri5, Ing. Emilia
Meriadova Lubo5 Supol, Jan Sustek)

proti: 0, z&tLdisa: A ftbsavaloT poslancov)
Starosta obce konltatoval, Ze nSwhov6 komisia a overovatelia z6pisnice boli schvaleni.

K bodu 4

Starosta obce predital uznesenia zo zasadnutia obecndho zastupitefstva zo dita 01. 06. 2015.

Informoval o ich plneni po jednotliqich bodoch. VBe&y uznesenia boli sp1nen6. Mapoqi, portal
a cintoriny sri uE na webovej strdnke obce pristupnd verejnosti. Zo strany poslancov neboli iiadne
dopliujrice otivky ku kontrole uznesenia.

K bodu 5

Starosta obce informoval o zrnene projektu dialhice D3 na useku Radol'a. S poslancom Ing.
Petrom Kubikom sa 2. jtna na Mestskom urade v Kysuckom Novom Meste zridastnili
stretnutia za irdasti riaditel'a Nirodnej dialhidnej spolodnosti p. Kovddika, starostov
dotknulich obci, predstavitefov mesta, podnikatel'skych subjektov. Na stretnuti boli
prednesend argumenty odOvodilujuce zmeny projektu. V pripade qfstavby tunela by boli
vysokd ndklady na vistavbu, vefke prevedzkov6 n6k1ady, hrozby zhplav tunela, obyvatelia
Kysuckej ulice avizovali miestne hydrogeologickd pomery, v mieste vstupu do tunela
vytvdranie hluku a exhaldtov. Pod estak6dou mdZu byt' vybudovand Sportovisk6 podobne ako
v PovaZskej Bystrici.
Podas rokovania k bodu 5 sa dostavil Ing. Ivan Kocrir.
Ing. Peter Kubik - schddzat'by sa malo pri Skalke, zakresleny variant kruhovej kriZovatky
smerom k Rudine. Vel1ry probl6m sir nevysporiadand pozemky. V zdujme v5et\irch je
privhdzat, dotiahnuty k vyrobnemu zdvodu INA, cesta iII. triedy by bola ako obchAdzka mesta,

treba este oslovit'ZSf, SSC.

Ing. Ivan Kocirr * sa spytal di sa bude robit niedo s potokom.

Starosta obce * mOie sa nie6o robif, ale nie v takom form6te ako keby sa budoval dialhidnlfz

tunel.

Jdn Sustek * sa splital ak6 budu ihrisk6.
Starosta obce - viacfdelovd ast'altovd plochy, moZno nieio pre korduliarov, pozemky sir vo
vlastnictve Nirodnej dial nidnej spolodnosti.



l
V Starosta obce predital n6vrh na uznesenie:

Obec Radofa podporuje navrhovanii zmenu projekfu stavby dialhice D3 v katastrillnom rtzemi
obce Radol'a. Rie3enie spodivajtce v nahradeni doteraz nawhovandho tunela mostnym
telesom veden;fm v pdvodnom smere, bude znatnenat' vySSiu bezpednost'poias privalovych
daZd'ov na sritoku Vadidovskdho potoka a rieky Kysuca, ako aj zachovanie d6leZitdho
cestn6ho spojenia obci Vadidovskej doliny (Radolia, Lopu$nd Paijte,Dolnlir Vadidov, Hornlf
Vadidov) a Kysuckdho Nov6ho Mesta, ktorym je most cez rieku Kysuca. Takisto vitame
vySSiu novo nawhovant plynulost dopravy v tomto useku dialhice D3. Doteraz nawhovanyi
tunel by znamenal vyfvorenie irseku so zmenou rychlosti zo 130 km/h na 80 kmlh v tuneli, do
by znamenalo zvySenri zit'aLttzemia exhaldtmi a hlukom"

Hlasovanie:
za: 8 ( lng. Viera AndelovS, Ing. Jriraj Janik" Ing. Ivan Kocir, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macri5,
Ing. Emflia Medadov:! Lubo5 Supol, Jan Sustek)
proti: 0, zdtlali sa: A (hbsoyalo B poslancoy)

Obecne zastupitel'stvo berie na vedomie infbrmdcie o runene projektu Dialhice D3 na riseku
Radol'a a schvaluje vySSie uvedeny text uznesenia.

K bodu 6

Na rokovanie obecndho zastupitel'stva sa dostavili zdstupcovia firmy Antechnet z Kysuckeho
Noveho Mesta - Ing. Martin Brodrian a Ing. Pavol Kobrtek. Obozndmili o vysledku ankety
zameranej na zistenie ziulmu obyvatel'ov obce o zriadenie optickej siete. Nakolko z6ujem
o ponirkanf sluZbu ie dostatodny, pl6nujri dve trasy. SSE ako vlastnik stipov zhor5iia
podmienky pre prenajimatel'ov, potrebujir odsuhlasit' aj pouiitie stipov po rozhlase. Optickd
siet' je novd technol6gia, nie je zriadeni ani v Kysuckom Novom Meste. llvldzali vySSie
qichlosti prenosu. Ponikajri votnd televizne programy. Vjrhoda je moinost' zapojit viac
prijirnadov a netreba Ziadnu kartu. Hrubka kdbla je niekolko mm, odbodka k domdcnosti 2
mm. Jedind rie5enie je vzduSnou cestou. V budricnosti sa budir snaZit' siet dostaf do zeme.
Probldm su nevysporiadand pozemky.

Obecnd zastupitel'stvo berie na vedomie informdcie o stave priprav qfstavby optickej siete
v obci Radol'a. Obec Radol'a podporuje vystavbu vedenia optickej siete na irzemi obce.

Hlasovanie:
za: 8 ( Ing. Viera Andelov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocfr, Ing. Peter Kubik, lng. Jozef
MacriS,Ing. Emilia Meriadov6,Iubo5 Supol, J6n Sustek)
proti: 0, zdrLali sa A {ila,govalo I poslancov)

K bodu 7

Starosta obce informoval o zikonnej povinnosti spracovaf Program hospodirskeho
a sociilneho rozvoja na obdobie rokov 2Al5 - 2020 (s qihl'adom do r.2A23) ako zdkonny
dokument rozvoja obce. Dokument bude obsahovaf identifikdciu a nfvody na rie5enie
probldmov obce a urdi smer rozvoja obce do budricnosti. Cielbm je zohl'adnit' potreby
a priority v5etkfch obyvatelbv na5ej obce. V suvislosti s tymto ciefom bude v prilohe
Spravodajcu obce dotaznik, v ktorom obdania vyjadria svoje potreby aninory na skvalitnenie
a zlep5enie Zivota obdanov.

Hlasovanie:



za: 8 ( Ing, Viera Andelov6, ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Koctr, lng. Peter Kubik, ing. Jozef
MacirS, Ing. Emilia Meriadov6, Lubo5 Supol, Jdn Sustek)
proti: 0, zdrLalisa: 0 (tlasovaloBposlancov)
Obecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie informdcie o novom PHSR obce Radol'a na d'al(ie
obdobie rokov 2A15 *2A20.

K bodu 8

Ing. Peter Kubik * informoval o prieskume platov starostov v okolitych obciach. Z qfsledkov
prieskumu vyplyva, ie starosta na5ej obce je odmefiovany najniZsou mzdou. Odporuda zvylil
plat od 1. jirla 2Al5 na sumu 2100 Eur.

Hlasovanie:
za: I ( Ing. Viera Andelovd, Ing. Juraj Janik, Ing. lvan Kocirr,Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
Macir5,lng. Emilia Meriadovd,Ilubo5 Supol, Jdn Sustek)
proti: 0, zdrLalisa: 0 (hlasovaloBposlancov)

Obecnd zastupitefstvo schvafue zvylenie z6kladndho platu starostu obce o 23,6 o/o na sumu
2100 Eur od 1. jiila 2015"

K bodu 9

Ing. Emilia Meriadovd * informovala o stretnuli dlenov stavebnej komisie, poslancov
obecn6ho zastupitefstva a starostu obce dfia 16. 06. 2015. Zinnarnzo stretnutiatttori prilohu
zdpisnice. Odporirda nawhnut'dasovy p16n rielenia a odstrafiovania nedostatkov.
Starosta obce * v5etky uveden6 veci sri v predhavarijnom stave - strecha budovy na ihrisku,
rigoly po celej obci, chodnik od obecneho iradu k materskej Skole, v pl6ne urobit'parkovaciu
plochu pri obecnom irade na parkovanie pre rodidov s det'mi. Podkime ako sa zmeni zdkon
o verejnom obstariivani. MdZeme urobit'ako rekon5trukciu daZd'ovej kanalizdcie. Materski
Skola sa kosi kaidli qiZdei, novy cintorin dva l<rirt. za mesiac, stary cintorin jeden ksht za
mesiac, vypomdhame pri koseni areilluzirkladnej Skoly.
Jin Sustek - odporuda, aby urb6rske pozemky kosili brigidnici pozernkovych spolodenstiev
vo svojej rdZii.
Ing. Peter Kubik - odporrida dohodnirt' sa so samosprdvnym krajom ako vlastnikom cesty, aby
vypustili jeden meter cesty a urobit chodnik aZ po druistvo.
lng. Juraj Janik - nesmieme zabudnut'na roz5irenie cintorina, socidlne zariadenie v Dome
smirtku tiei.treba dorie5if, navrhuje v dasti bodndho vstupu vybudovat'dve zateplen6 bunky,
ktord by sa v zime temperovali.
Starosta obce * priprava na to uZ je uroben6. Priestor obradnej miestnosti a miestnosti na
nfradie je oddeleny tenkou stenou z tatranskdho profilu. Socidlne zariadenie rn6ie slirZit'pre
rodinu zomrel6ho a pracovnikov vykondvajricich vykopy hrobov mimo dasu pohrebnlich
obradov. (orazviac savyuhivaabude savyuZivat'kremdiiaaukladanie urien. Chceme urobit'
seriu z6sahov, linioqirch stavieb, aviak k tomu potrebujerne odbornika. Kirrenie a oprava
strechy na budove na ihrisku sir mal6 zirkazky, potrebujeme odporudania na finny, ktord by
prhce urobili dobre.
Ijuboi Supol - na cintorine navrhuje vybudovat'urnovf stenu.

Hlasovanie:
za: 8 ( Ing. Viera Andelov6, lng. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocirr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
Macri5,Ing. Emilia Meriadov6, Luboi Supol, J6n Sustek)
proti: 0, zdrilali sa. A (ilasovalo I poslancov)



Obecnd zastupitefstvo berie na vedomie inform6cie zo stretnutia dlenov komisie pre vystavbu
a Zivotne prostredie, poslancov obecndho zastupitel'stva a starostu obce zo dilLa 16. 06. 2A15.

K bodu l0 a 11

Ing. Peter Kubik * bol by r6d, keby sa vydlenila poloZka v rozpodte na futbalovy turnaj medzi
ulicami, je dosf pod urovef,, aby sa hr6di skladali na obderstvenie. Odporuda futbaloqi, turnaj
v mesiaci jirl medzi muistvami zru5it',
Starosta obce - uvaZuje, Ze tento rok bude futbaloqjr turnaj v takejto forme poslednli krdt, bolo
by dobrd vrdtir do p6vodnej podoby * turnaj medzi ulicami. Turnaj sa organizuje cez
dovolenkovd obdobie. Je probldm zostavit' muZstv6. Dvadsiaty prq.ir rodnik futbalovdho
turnaja o pohdr starostu obce bude rozhidkovy a pretransformuje sa na iny termin - tretiu
jirnovti sobotu (v nedel'u je Dei otcov). Stretne sa Sir5ie rodinne zhzemie, uvari sa gul65,
nejake obderstvenie, zabezpedi sa program pre deti (muzeum na kolesich, strelty ..). Dve
Sportovd akcie bud(r zludend do jednej. Taktiel. sl6vnostnii sviitd om5a na sviatok Cyrila
a Metoda nebude na n6dvori kaStiel'a, ale v kostole, nakolto kostol je zasvdtenli sv. Cyrilovi
a Metodovi.

K bodu 12

Starosta obce ukondil rokovanie obecneho zastupitelstva o 20,00 h. Pod'akoval pritomnym za
ridast'. Dal5ie rokovanie obecneho:zacr,*i+gl'stva sa bude konat'v mesiaci september 2A15.

Z apisala: Alena Franekov6

Overovatelia z6pisnice :

I
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Ing. Jozef Mact5

Ing. Peter Kubik
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Ing.Anton TkAdik
starosta obce


